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Dressler liBor 
• Jablonec nad Nisou • řidič autobusu • 24.8.1964
sCHolz karel 
• Jilemnice • řidič autobusu • 15.9.1964
sCHäFer pavel 
• Ústí nad Labem • řidič autobusu • 20.9.1964
MaCHáČek Jiří 
• Turnov • řidič autobusu • 29.9.1964
DráHa František 
• Liberec • řidič autobusu • 30.9.1964
troJánek Jiří 
• Jičín • řidič autobusu • 19.10.1964
Horák Jiří 
• Jičín • řidič autobusu • 29.10.1964
trnková Jitka 
• Ústí nad Labem • referentka informační kanceláře 
 • 16.11.1964
Musil luBoMír 
• Žatec • řidič autobusu • 26.11.1964

50g    h 

trnková eva 
• Jičín • referentka informační kanceláře • 2.7.1959
CHraMosta laDislav 
• Liberec • řidič autobusu • 17.7.1959
egerMaJer Jaroslav
• Česká Lípa • řidič autobusu • 15.7.1959
pszYk Jan 
• Jablonec nad Nisou • řidič autobusu • 18.7.1959
seDláČek viktor 
• Jilemnice • vrátný • 14.8.1959
nesvaDBa karel 
• Jilemnice • řidič autobusu • 23.10.1959
Müller váClav 
• Turnov • řidič autobusu • 29.10.1959
WilDMan Jiří 
• Česká Lípa • řidič autobusu • 01.11.1959
seDláČek luDěk 
• Hořice • řidič autobusu • 04.12.1959

55g    h 

kosina váClav 
• Semily • řidič autobusu • 13.7.1954
zuBatý JoseF 
• Turnov • řidič autobusu • 25.7.1954
MaCHková Hana 
• Hořice • referentka cestovní kanceláře • 30.7.1954
ČeCH vlaDiMír 
• Jičín • řidič autobusu • 1.8.1954
Jonáš petr 
• Liberec • řidič autobusu • 2.8.1954
FeJFar luBoMír 
• Semily • řidič autobusu • 6.8.1954
groF Jaroslav 
• Semily • řidič autobusu • 12.9.1954
FrüHBauer DraHoMír 
• Česká Lípa • řidič autobusu • 14.9.1954
sMetana váClav 
• Semily • dílenský mistr • 23.9.1954
rYCHetník Miroslav 
• Semily • vrátný - ostraha objektu • 25.10.1954
Dvořák Milan 
• Litoměřice • řidič autobusu • 29.10.1954
JaneČek Miloslav 
• Hořice • řidič autobusu • 03.11.1954
JanDa BoHuslav 
• Liberec • řidič autobusu • 19.11.1954
solDát laDislav 
• Jablonec nad Nisou • řidič autobusu • 28.12.1954

60g    h 

kunkela šteFan 
• Jablonec nad Nisou • řidič autobusu • 31.8.1949
záMeČník JoseF 
• Hořice • řidič autobusu • 21.9.1949
HlaDík vlaDiMír 
• Litoměřice • řidič autobusu • 29.9.1949
kuBík stanislav 
• Litoměřice • řidič autobusu • 03.10.1949
votruBa vlaDiMír 
• Hořice • řidič autobusu • 04.10.1949
palDus zDeněk 
• Jablonec nad Nisou • řidič autobusu • 05.12.1949

65g    h ŽiVoTníJubilea

2 000 000 • kliMeš Jiří • Jičín
1 500 000 • rYCHtr Miloslav • Jilemnice
1 000 000 • novák Martin • Jablonec nad Nisou
   500 000 • CvrČek JoseF • Jablonec nad Nisou
   500 000 • váClavík Miroslav • Jablonec nad Nisou
   500 000 • solDát laDislav • Jablonec nad Nisou
   500 000 • nevoral antonín • Jilemnice
   500 000 • Bittner ervín • Semily
   500 000 • šiMon JoseF • Varnsdorf

UJeTÉKilometry

pracoVníJubilea

20g    h 
vašák BoHuMír • Jablonec nad Nisou • opravář
HaMpl vlaDiMír • Jilemnice • řidič autobusu
sMeták petr • Hořice • vrátný - ostraha objektu
laCinová pavla • Jablonec nad Nisou • pokladní
MeJsnar vlaDiMír • Semily • řidič autobusu
ruta Jan • Turnov • řidič autobusu
kratoCHvíl váClav • Rokytnice nad Jizerou 
• řidič autobusu

HlušiČková zlata • Jablonec nad Nisou • uklízečka
Dietl Jiří • Jablonec nad Nisou • řidič autobusu
erBen Jaroslav • Jablonec nad Nisou • řidič autobusu
Janovský Jaroslav • Jablonec nad Nisou 
• technik sor, iVeco
Dostrašil Jaroslav • Semily • řidič autobusu

g    h 30
vít ivan • Jablonec nad Nisou • opravář
DouBek petr • Rokytnice nad Jizerou • řidič autobusu
kůžel vratislav • Jičín • řidič autobusu
Brožek Jiří • Jablonec nad Nisou • řidič autobusu
HalaMová Jana • Semily • účetní

g    h 35

veverková šárka • Jablonec nad Nisou 
• fakturantka
kroupa luBoš • Turnov • řidič autobusu
HeřMánek petr • Jablonec nad Nisou 
• řidič autobusu

g    h 25

BouDa Jan • Jablonec nad Nisou • řidič autobusu
pošepný Jiří • Jilemnice • řidič autobusu
pszYk Jan • Jablonec nad nisou • řidič autobusug    h 40

kořínek Daniel • Jičín • řidič autobusu
revaJ Martin • Jablonec nad Nisou • řidič autobusu 
polák Miloš • Jičín • řidič autobusu
valeš roMan • Jablonec nad Nisou • řidič autobusu
HoleC luBoš • Jilemnice • řidič autobusu

g    h 10

g    h 45 iMBr JoseF • Jablonec nad Nisou • řidič autobusu
král laDislav • Jablonec nad Nisou • řidič autobusu

vzhledem k tomu, že setkání vedení společnosti s jubilanty se uskutečnilo až po uzávěrce 
časopisu, budeme vás o něm podrobněji informovat v letním čísle Busletteru.
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omunikace donedáv-
na příliš nefungovala, 
a  proto jsem se roz-
hodl na tom zapra-
covat. Abych v  této 

funkci mohl kvalitně působit, 
klást argumenty a  přesvědčovat, 
uvědomil jsem si, že musím chod 
společnosti pochopit. Ono totiž 
„vyřvávat“ na šoférce, že je všech-
no špatně a všichni jsou hloupí, 
je naprosto nejjednodušší způsob 
argumentace, ale nevystačí Vám 
ani na první jednání s někým, kdo 
se v  problematice vyzná. Věřte 
tomu, že to bylo, jako bych stál 
před obrovskou skálou a nevěděl, 
kudy na ni začít lézt. Nebudu zde 
popisovat, co všechno jsem musel 
přečíst a pochopit, ale musím na 
rovinu přiznat, že čím více člověk 
vidí dovnitř procesů a fungování 
firmy, zjistí, že věci opravdu nej-
sou tak černobílé, jak se na první 
pohled jeví optikou zaměstnance, 
jehož hlavním posláním je práce 
řidiče autobusu. A  i  kdyby se 
třeba chtěl o ty věci zajímat, tak 
k podstatě se nedostane, protože 
při svém pracovním nasazení na 
to zkrátka nenajde čas. A tuto roli 
se tedy snažím plnit já, přibližuji 
lidem souvislosti a poskytuji jim 
co nejvíce informací. Mrzí mě ale, 
že někdy se „novinky“ dozvídám 
až právě od šoférů, a to si myslím 
není dobré. Jedni z  prvních by-
chom je měli vědět my, zástupci 
odborů. V  tomto směru vidím 
pozitivně příslib nové personální 
ředitelky a celkově top manažerů. 
Podařilo se mi s  nimi navázat 
pozitivní komunikaci a  infor-
mace konečně začínají proudit 
k  nim i  od nás. Bohužel to jde 
pomaleji, než bych si přál, pro-
tože problematika tak velkého 
kolosu, jaký představuje BusLine, 
je opravdu velmi složitá. Do 
budoucna doufám, že ať už pů-
jde o  jízdní řády, nebo stížnosti, 
zkrátka cokoliv, co se týká našich 
řidičů, budeme u  toho. Je pro 

nás důležité, abychom u projed-
návání těchto záležitostí byli od 
začátku. To mělo probíhat už 
dříve a  vždy jsem to viděl jako 
velkou chybu.

TVORBA JíZDNíCH řáDů
Jízdní řády jsou ve většině případů 
velkým tématem diskuse všech 
řidičů. Často je zmiňován do-
pravní úsek, často se nadává na 
toho či onoho. Víte ale, že jízdní 
řády jsou vymýšleny a  zadávány 
společnosti BusLine koordináto-
ry dopravy jednotlivých krajů? 
Jsou předpracovány zadavate-
lem a  BusLine je nucen se jim 
podřídit. Jízdní řád je zadavate-
lem stanoven a náš dopravní úsek 
se po zbytek roku pokouší domlu- 
vit s krajem úlevy pro řidiče tak, 
aby to pro nás bylo přijatelné. Do 
budoucna bychom tedy chtěli 
být v užším kontaktu s naším do-
pravním oddělením a pokusit se 
tam, kde to jde a kde je možné 
udělat nějaké ústupky vůči ob-
jednateli, vyjednat přijatelné 
úpravy pro naše řidiče. My do 
toho samozřejmě nechceme ně-
jak výrazně zasahovat, protože to 
prostě a jednoduše nejde. Někdo 
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BuDe TO BOJ, ALe Já HO SVeDu…
Článek Jiřího Kuchynky

Hlavním posláním funkce uvolněného předsedy zo sD ČMkos Jablonec nisou, 
kterou vykonávám od července 2014, je navázání intenzivnější komunikace mezi vedením 

společnosti a zaměstnanci a také zajištění pravidelného přenosu informací. 

na kraji to tak společnosti zadal 
a firma se musí podřídit. Ale tam, 
kde to jen trochu jde a je možné 
myslet i na řidiče, na to, že by mohl 
mít přestávku, třeba v místě, kde 
bydlí, a mohl si tedy vyřídit svoje 
věci, se pokusíme tyto změny do 
jízdního řádu zakomponovat. Na 
druhou stranu je to opět o komu-
nikaci. Tyto věci se od Vás musím 
dozvědět, abych na nich mohl 
pracovat.  
Dostal jsem se i k zadávací doku-
mentaci jedné z nejmenovaných 
veřejných soutěží. Jde o  soupis 
požadavků, co všechno objed-
navatel chce po uchazeči v  rám-
ci zakázky, aby splnil. A  věřte 
tomu, nestačil jsem se divit. Jen 
tak pro zasmání, jeden zadavatel 
požadoval autobus, který se nevy-
rábí. Jiný zadavatel zase požaduje 
obrovské autobusy, které budou 
jezdit v horách soutěskami mezi 
domečky, a věřím, že si ti řidiči, až 
bude zima a bude to klouzat, mák- 
nou, a to nejen řidiči, ale později 
i chlapi na našich dílnách. 

úSPORA POHONNýCH
HMOT
Co se týče spotřeby pohonných 

hmot, tak přes 80 % řidičů ze 
skoro sedmi set po celé republice 
je pravidelně odměňováno za je-
jich úsporu. Takže to není o tom, 
že spořit nejde, je to o tom, že na 
lepších úsporách musíme praco-
vat tam, kde je propal zapříčiněn 
nějakým technickým stavem, 
a  řešit ten problém. Kde úspora 
lidem prostě nejde, tam je třeba 
je to naučit.

SITuACe NA 
STřeDISCíCH
Od doby, co jsem ve funkci, 
mám konečně čas jezdit po všech 
našich střediscích a vždy narážíme 
na stejné problémy, které trápí 
naše řidiče. Upřímně řečeno, ty 
problémy jsou asi u všech řidičů 
na celém světě podobné. Částečně 
je to tím, že se nikdy nikdo nezají-
mal o to, jak některé věci kvalitně 
vysvětlit, ale také někdy proto, že 
hlas jednotlivce směrem k  nad-
řízenému nebyl dostatečně silný, 
aby se něco změnilo. Doufám, že 
ten můj hlas bude silný dost, a už 
teď za moje nedlouhé působení 
vidím významný posun v komu-
nikaci směrem k  nám, řidičům. 
Inicioval jsem mnoho změn 
a donutil jsem vedení, aby se nad 
jednotlivými problematikami 
zamysleli. Například jsem vyvolal 
změnu výpočtu normy na PHM, 
na které v současné době pracu-
je provozní ředitel. Mým cílem 
je, aby odměňování za úsporu 
PHM bylo spravedlivé a  srozu-
mitelné. Vítám takové věci, jako 
je např. školení ekonomické jízdy 
řidičů, které provádí naši od-
borníci. Tato školení prokazatel-
ně přináší svoje ovoce. Některým 
řidičům se to sice nemusí líbit, ale 
úspora PHM je vidět. 
Dalším problémem, se kterými 
se řidiči denně setkávají, je sociál-
ní zázemí. Například na Jablo-
necku se to týká jak MHD, tak 
i okolních obcí, jako jsou Janov, 
Bedřichov a Lučany. Rovněž jsem 

„Za pozitivní považuji benefity, které společnost  
BusLine svým zaměstnancům poskytuje, a také se  
to snažím svým kolegyním a kolegům vysvětlovat.“
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se byl podívat v Železném Brodě, 
kde se, doufám, situace změní 
díky rekonstrukci autobusového 
nádraží, v  rámci které byl vybu-
dován i  nový terminál. Tristní 
situace je ovšem na středisku 
v Jičíně, kde není žádné sociální 
zařízení, takže tam se musí situ-
ace akutně řešit. Na dobré cestě 
je to v  Tanvaldu, kde má naše 
společnost pronajatou část bu-
dovy Seby Tanvald a  postupně 
by mělo dojít k  rekonstrukci 
těchto prostor. Jsou to malé věci, 
nad kterými je snadné mávnout 
rukou, ale já bych se chtěl starat 
i  o  „drobnosti“, které člověku 
zpříjemní anebo minimálně  
nezkazí den.  

BeNeFITy
Za pozitivní považuji benefity, 
které společnost BusLine svým 
zaměstnancům poskytuje, a  také 
se to snažím svým kolegyním 
a  kolegům vysvětlovat. Ať to je 
stravné, příspěvek na ubytování, 
penzijní připojištění, jízdní 
výhody pro zaměstnance a  jejich 
rodinné příslušníky, školení, od-
měny za pracovní a životní jubi-
lea, sociální fond, tak i  pracovní 
oblečení. Zde jsme došli i  k po-
sunu, protože se nám podařilo 
s  vedením společnosti vyjednat 
letní variantu oblečení, která 
bude příznivá především pro 
řidiče jezdící v  letních měsících 
v neklimatizovaných autobusech. 
Jde o bavlněné polokošile v bílém 
provedení, samozřejmě s  logem 
společnosti, dále letní varian-
ta kalhot, na které bude vybrán 
vhodnější materiál. Posun jsme 
rovněž učinili i v případě stížnos-
tí na řidiče, které budou vždy 
projednávány za účasti odborů. 
Budeme usilovat o to, aby takové 
stížnosti byly vyřešeny spravedlivě. 

KRAJSKá ZAKáZKA
Velmi důležité nejen pro nás, 
zaměstnance, ale celou firmu 
bylo podepsání smluv na za-
jištění autobusové dopravy 
v  Libereckém kraji, doufáme 
minimálně na dva roky, kterému 
v průběhu října 2014 předcháze-
la poměrně náročná vyjednávání. 
Ta dokonce vyústila ve vyhlášení 
stávkové pohotovosti naší základ-
ní odborovou organizací, a  to 
původně spolu s ČSAD Liberec 

a ČSAD Česká Lípa. Chtěli jsme 
tímto krokem apelovat na před-
stavitele Libereckého kraje, aby 
nebyla výrazně snižována cena za 
ujetý kilometr. Nejenom, že jsme 
jako odbory nemohli vůbec jed-
nat o kolektivní smlouvě, protože 
jsme nevěděli, jestli tu zakázku 
budeme mít, ale také jsme si byli 

vědomi, že pokud se bude cena 
výrazně snižovat, bude třeba 
snížit plošně i platy. Přiznám se, 
že s tím jsem se nehodlal smířit, 
a  přesto, že jsem u  kolegů od-
borářů se svým radikálním pos-
tupem nepopulární, došel jsem 
tak daleko, že jsem prostřed-
nictvím naší základní odborové 
organizace vyhlásil stávkovou 
pohotovost. A  to i  společně 
s ČSAD Liberec a ČSAD Česká 
Lípa. Jenže tyto dvě společnos-
ti měly již v  této době smlouvy 
podepsané, nehodlaly jít do ně-
jakého rizika a  jejich odboráři 
mě v  podstatě opustili. Byla to 
jedinečná příležitost, jak s pod-
porou opravdu velkého počtu 
lidí vyjednat slušnou cenu pro 
všechny, tedy i takovou cenu, že 
bychom to reálně pocítili na pla-
tech. Jenže ve chvíli, kdy jsem se 
v tomto boji ocitl sám, v podstatě 
jen s  vedením naší společnosti, 
snažili jsme se už jen o  to, aby 
snížení původní ceny bylo co 
nejmenší a  já mohl ochránit 
platy alespoň ty, co máte doteď. 
Musím říci, že mi bylo úzko při 
návštěvách na hejtmanství, kdy 
musíte umět dopravní proble- 

matiku skutečně vysvětlit 
a  musíte si umět obhájit svůj 
názor. Řeknu Vám, tolik 
probdělých nocí jsem nikdy 
nezažil, nemusím Vám vy-
právět, že všichni nejsou naklo- 
něni obyčejným lidem tak, jak 
slibují na billboardech v  rámci 
předvolebních kampaní. Trvalo 

mi dlouho, než jsem politikům 
vysvětlil jednoduchou rovnici, že 
chudší řidiči v jejich kraji budou 
chudší občané v  jejich kraji, je-
jich rodiny budou chudší a je to 
v  podstatě dominový efekt, kraj 
tedy ušetří na lidech, kteří v něm 
bydlí. V dnešních napjatých eko-
nomických podmínkách jsou na 
tom velké společnosti v  nákupu 
některých věcí v podstatě stejně. 
Žádná z velkých firem si už ne-
dokáže zlevnit naftu v  řádu ko-
run ani si už nedokáže nakoupit 
pneumatiky výhodnější v  řádu 
desetikorun, žádná z nich nemá 
autobusy za významně výhodněj- 
ší ceny. Slevy takových velkých 
společností jsou v podstatě stejné. 
Kde je tedy možné ušetřit? Na 
lidech! To je pro nás nepřípustné 
a jsem rád, že BusLine touto ces-
tou nejde. Bohužel touto cestou 
jde hodně krajů v republice, z cen 
v  tendrech na dopravu se stala 
jednoduchá aukce a představitelé 
krajů si mnou ruce, kolik ušetřili, 
a nezajímá je, že o tyto peníze při-
jdou obyčejní lidé. Dělají si mezi 
sebou žebříček, za kolik který kraj 
jezdí, úplně bez znalosti toho, že 
někde jsou hory, někde trvá zima 

od listopadu do dubna a naopak, 
nebo že někde je krajina rovná 
jako placka a zima tam není tak 
krutá. Vždyť autobus nejezdí za to 
co taxík. Když jsem to do omrzení 
vysvětloval, už jsem si připadal 
jako blázen, protože jsem neustále 
slyšel argument, „ale tam to mají 
takto…“. Jsem odhodlán se touto 
problematikou zabývat a  všude, 
kde naši řidiči jezdí, se pro ně 
budu snažit vybojovat u zadavate-
le lepší cenu. Je to problematika 
zadávání veřejných zakázek, kdy 
tím jediným kritériem pro kraj je, 
aby to bylo levné.

SMuTNý PřeCHOD 
ZAMěSTNANCů Ze 
STřeDISKA VARNSDORF
Důležitá jednání s  našimi za- 
městnanci proběhla v průběhu říj-
na a listopadu 2014 na středisku ve 
Varnsdorfu. Tímto bych jim chtěl 
poděkovat za spolupráci, protože 
se na činnosti odborů podíleli vel-
mi aktivním přístupem. Kdykoliv 
se tam konala naše schůze, vždy 
se sešli v  plném počtu a  měli 
snahu řešit věci, které bylo potře-
ba. Nabídli jsme všem řidičům 
možnost přechodu na zájezdovou 
dopravu, ale i  jiná střediska, vč. 
proplácení cesťáku. Věřte tomu, 
že podmínky, za kterých odcháze-
jí k novému zaměstnavateli, jsou 
významně horší. O  to víc mě 
překvapilo, kdy na nabídku, která 
by zajišťovala v konečném součtu 
na výplatní pásce rozdíl vyššího 
řádu - tisíců korun, nereago- 
val ani jeden zaměstnanec! Jak je 
v  dnešní době možné, že někdo 
vymění 40 kilometrů dojíždění, 
a to ještě hrazených firmou, za 
třeba i pět nebo sedm tisíc?! Mě 
osobně by tedy manželka nepo- 
chválila. U nového zaměstnavatele 
jsou nejen významně nižší mzdy, 
ale existuje tam kolektivní smlou-
va, která se podepisuje na tři roky 
dopředu, takže veškeré podmínky 
jsou již dány. •
Na závěr bych chtěl poděkovat 
za spolupráci nejen svým ko-
legyním a  kolegům z  řad za- 
městnanců, ale rovněž i z před-
stavenstva společnosti a chci na 
Vás všechny jednotlivce apelo-
vat, abyste se nebáli mě se svými 
problémy kontaktovat (mo-
bil: +420 608 201 490, e-mail:  
odborybusline@seznam.cz).

„Co se týče spotřeby pohonných hmot, tak přes  
80 % řidičů ze skoro sedmi set po celé republice je 

pravidelně odměňováno za jejich úsporu.“ 
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Co BYste zMěnili, neBo naopak Co se váM líBí 
na ziMníM Čísle Busletteru? 

napište nám vaše podněty a připomínky k zimnímu vydání  
Busletteru na e-mail bradikova@busline.cz.

VíTe, že…
aneb zajímavé údaje 

o činnostech vybraných úseků společnosti BusLine

Dopravní Úsek
Dopravní úsek denně zabezpečuje až 5.000 spojů ve všech systémech pravi-

delné autobusové dopravy (MHD, příměstská doprava, dálkové linky, sezónní 
linky). Každé zajištění spoje, včetně přehledu o tržbách, je součásti kontroly 
měsíčního vyúčtování pro objednavatele dopravy. Tyto spoje jsou obstarány 
téměř čtyřmi stovkami autobusů, které musí být vybaveny dokumenty dle 

platné legislativy. Naši řidiči denně obslouží na 2.500 zastávek, na kterých musí 
být vylepen jízdní řád a požadované informace objednavatelů doprav. Na všech 

spojích přepravíme až 80.000 cestujících na 86.000 km za den.

personální oDDělení 
Personální oddělení musí k nástupu nového zaměstnance zkontrolovat  
a zpracovat 14 dokladů a jen pro zajištění dopravy v Ústeckém kraji od  

1. 1. 2015 to čítá na 1.400 dokumentů. Pro každého nového zaměstnance  
je vygenerováno cca 12 stran tištěných materiálů. Pokud bychom dokumentaci

 připravovanou k 1. 1. 2015 seřadili za sebe, dosáhla by výšky několika- 
patrového panelového domu. Dále musí zaměstnankyně tohoto oddělení 

neustále sledovat platnost na 2.400 údajů zaměstnanců ohledně jejich  
způsobilosti k práci a další agendy.

MzDová ÚČtárna
Zaměstnankyně mzdové účtárny musí každý měsíc zpracovat mzdy pro  

cca 900 zaměstnanců a zkontrolovat přitom přes 1.200 dokumentů, zadat 
přibližně 5.600 údajů do mzdového systému a vytisknout na 1.400  

výplatních pásek. Tým účetních měsíčně zaeviduje a zaúčtuje více než 1.000 
přijatých faktur. Měsíčně provede jedna zaměstnankyně mzdové účtárny více 

než 2.500 příkazů k úhradě, jako jsou např. faktury, zálohy, splátky úvěrů, 
pojistné, mzdy a odvody. Dále je spravováno 13 přepravních pokladen, což 
představuje cca 500 vkladů hotovosti do banky za měsíc. Měsíčně účetní 

zpracovávají výpisy z běžného a valutového účtu, tj. cca 4.000 položek, a dále 
zajišťují rozúčtování všech nákladů a výnosů na všechny autobusy v provozu, 

tedy na téměř 500 autobusů. K tomu ještě samozřejmě zpracovávají další 
agendy, jako např. pracovní neschopnosti, evidenční listy důchodového 

pojištění, přihlášky a odhlášky zaměstnanců na okresní správy sociálního 
zabezpečení a zdravotní pojišťovny, roční zúčtování daní apod.

it oDDělení
Zaměstnanci IT oddělení opravují, nahrávají a vyčítají přes 600  

aktivních strojků do autobusů, což měsíčně představuje více než 1.300.000 
zpracovaných jízdenek. Pro odbavovací zařízení spravují více než 5.000 spojů 
na 230 linkách. Měsíčně musí zpracovat přes 30.000 nabití elektronických 

peněz do čipových karet, které slouží pro placení jízdného, a servisují 
cca 200 počítačů po celé republice.


